
Z á p i s n i c a 
 

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dubovce 
konaného dňa 4.12.2023 v Kultúrnom dome v Dubovciach  

 
Prítomní:  
starosta obce:  Mgr. Filip Tokoš,  
zástupca starostu: Denis Biskupič,                  
prítomní poslanci: Ing. Katarína Ondrušová, Mgr. Pavol Tokoš, Ing. Tomáš Milota,                  
Mgr. Tomáš Mikula, Veronika Tokošová, Kornel Tokoš  
 
Neprítomní:  
poslanec: Miroslav Václavík 
hlavná kontrolórka: Ing. Ľuboslava Škojcová  
 
Zasadnutie sa začalo o 18:07 hod. Na zasadnutí boli prítomní 7 poslanci z celkového počtu 9 
poslancov. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.   
 
Bod č. 1 – Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce Filip 
Tokoš. Oboznámil prítomných, že z dôvodu verejného záujmu bude zasadnutie OZ nahrávané. 
 
Bod č. 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  
Za zapisovateľku bola určená Viera Haringová, za overovateľov zápisnice boli určení Kornel 
Tokoš a Pavol Tokoš.    
 
Bod č. 3 – Schválenie programu zasadnutia  
Starosta obce predniesol návrh programu OZ. Následne vyzval prítomných poslancov                 
na prednesenie návrhu na doplnenie programu OZ. Nikto sa neprihlásil. 
 
Návrh uznesenia č. 57/12/2023  
OZ obce Dubovce sa uznáša na schválení programu OZ obce Dubovce dňa 4.12.2023 v znení:  
1. Otvorenie  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Menovanie poslanca OZ 
5. Kontrola uznesení 
6. Návrh VZN č. 5/2023 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj 
7. Návrh VZN č. 6/2023 o miestnej dani z nehnuteľností na území obce Dubovce 
8. Návrh VZN č. 7/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
9. Návrh VZN č. 8/2023 o nakladaní s biologicky rozložiteľným komunálnym odpadom 
10. Zásady odmeňovania 
11. Odpredaj pozemkov obce Dubovce Denisovi Biskupičovi 
12. Schválenie rozpočtu obce Dubovce na rok 2024 
13. Úprava rozpočtu.  
14. Diskusia 
15. Záver  
 
Hlasovanie:  
za –  Biskupič, Ondrušová, Mikula, Milota, P. Tokoš,  K. Tokoš, Tokošová  
proti – nikto 
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zdržal sa – nikto  
 

Uznesenie č.  57/12/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje program OZ obce Dubovce dňa 4.12.2023 
v znení:  
1. Otvorenie  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Menovanie poslanca OZ 
5. Kontrola uznesení 
6. Návrh VZN č. 5/2023 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj 
7. Návrh VZN č. 6/2023 o miestnej dani z nehnuteľností na území obce Dubovce 
8. Návrh VZN č. 7/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
9. Návrh VZN č. 8/2023 o nakladaní s biologicky rozložiteľným komunálnym odpadom 
10. Zásady odmeňovania 
11. Odpredaj pozemkov obce Dubovce Denisovi Biskupičovi 
12. Schválenie rozpočtu obce Dubovce na rok 2024 
13. Úprava rozpočtu.  
14. Diskusia 
15. Záver  
 
Bod č. 4 – Menovanie poslanca OZ Dubovce  
Z dôvodu vzdania sa poslaneckého mandátu Jozefa Kudláča starosta vymenuje nového 
poslanca. Náhradníkom je Ing. Ondrej Rybnikár. Starosta prečítal sľub poslanca a vymenoval 
nového poslanca OZ obce Dubovce Ing. Ondreja Rybnikára, ktorý podpísal sľub poslanca 
a zasadol medzi poslancov OZ.  
 
Bod č. 5 – Kontrola uznesení  
Starosta prečítal uznesenia, ktoré boli schválené na predchádzajúcom zasadnutí OZ Dubovce 
dňa 26.10.2023 a to: 
Uznesenie č. 46/10/2023 o schválení programu OZ Dubovce dňa 26.10.2023 – podpísané 
starostom 
Uznesenie č. 47/10/2023 o poverení Romana Tokoša za veliteľa Dobrovoľného hasičského 
zboru Dubovce – podpísané starostom 
Uznesenie č. 48/10/2023 o schválení Dodatku č. 1 k VZN obce Dubovce č. 2/2023 
o podmienkach umiestňovania volebných plagátov – podpísané starostom 
Uznesenie č. 49/10/2023 o schválení VZN  č. 4/2023 o miestnej dani za psa chovaného na 
území obce Dubovce – podpísané starostom 
Uznesenie č. 50/10/2023 o schválení Sadzobníka úhrad za služby poskytované obcou Dubovce 
s účinnosťou od 1.11.2023 – podpísané starostom 
Uznesenie č. 51/10/2023 o schválení doplnenia odseku 2, bodu 4 Zásad odmeňovania 
poslancov OZ Dubovce - toto uznesenie starosta nepodpísal, pretože je protizákonné.  
Uznesenie č. 52/10/2023 o schválení odpredaja pozemku p. Ing. Štepanovskému – podpísané 
starostom 
Uznesenie č. 53/10/2023 o schválení odpredaja pozemku Jozefovi Olejníkovi – podpísané 
starostom 
Uznesenie č. 54/10/2023 o schválení odpredaja pozemku Jánovi Ivánkovi – podpísané 
starostom 
Uznesenie č. 55/10/2023 o požiadavke mesta Holíč o odkúpenie akcií BVS – podpísané 
starostom 
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Uznesenie č. 56/10/2023 o správe Finančnej komisie obce Dubovce – podpísané starostom.  
 
Bod č. 6  – Návrh VZN č. 5/2023 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj  
Starosta predniesol návrh VZN o poplatku za rozvoj vo výške 10,- € za 1 m2 s účinnosťou od 
1.3.2024. 
p. Ondrušová predniesla, že žiada zmeniť účinnosť od 1.7.2023.  
p. Biskupič navrhol termín od 1.4.2023.   
p. Mikula namietal, že je úplne proti tomuto poplatku.  
Po diskusii o termíne medzi poslancami nastala všeobecná zhoda posunutia termínu od 
1.4.2024.  
 
Návrh uznesenia č. 58/12/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na schválení Všeobecne záväzného nariadenia 
č. 5/2023 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj s účinnosťou od 1.4.2024.  
 
Hlasovanie:  
Za – Ondrušová, Milota, Tokoš P., Tokoš K, Tokošová, Biskupič  
Proti – Mikula, Rybnikár 
Zdržal sa – nikto  

Uznesenie č. 58/12/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie 

č. 5/2023 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj s účinnosťou od 1.4.2024.  

Bod č. 7 - Návrh VZN č. 6/2023 o miestnej dani z nehnuteľnosti na území obce Dubovce  
Starosta predniesol návrh VZN o miestnej daní z nehnuteľnosti na území obce Dubovce. Ide 
o zvýšenie cca o 18 € na domácnosť a pri ornej pôde ide o 4200 € za rok pre PD Dubovce 
s účinnosťou od 1.1.2024.  
p. Mikula sa spýtal o koľko percent je návrh na zvýšenie daní.  
Starosta uviedol, že pre občanov je to 100 % a pre PD Dubovce je to o 30 %. Peniaze sa použijú 
na budovanie obce.  
p. Ondrušová sa vyjadrila, že ona sa zdržala diskusie o zvýšenie daní pre PD, aby to nebol stret 
záujmu.  
p. Mikula navrhol nižšie zvyšovanie ako o 100 %.  
p. Biskupič uviedol, že tie peniaze budú chýbať v rozpočte, už teraz to bude na hrane. Dane 
máme stále najnižšie v okolí. Dane, ktoré chceme zvýšiť na budúci rok v Dubovciach,  
v Radošovciach platili už teraz. Máme najnižšie dane v okolí. 
 
Návrh uznesenia č. 59/12/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na schválení Všeobecne záväzného nariadenia 
č. 6/2023 o miestnej dani z nehnuteľnosti na území obce Dubovce s účinnosťou od 1.1.2024 
a týmto uznesením sa ruší VZN č. 3/2019.  
 
Hlasovanie: 
Za – Tokošová, Tokoš K., Biskupič, Milota  
Proti – Mikula, Rybnikár 
Zdržal sa: 2 - Ondrušová, Tokoš P. 
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Uznesenie č. 59/12/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   n e s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie 
č. 6/2023 o miestnej dani z nehnuteľnosti na území obce Dubovce s účinnosťou od 1.1.2024 
a týmto uznesením sa neruší VZN č. 3/2019.  
p. Biskupič položil otázku poslancom, ktorí nehlasovali za VZN, kde teraz obec zoberie peniaze 
na chod.  
p. Mikula na to reagoval, že sa chcel baviť o inom možnom zvýšení. Na pracovnú poradu 
nemohol prísť a mohlo sa diskutovať aj tu. Ja nebudem hlasovať o 100% zvýšení.  
p. K. Tokoš na to reagoval, že v Radošovciach majú také dane, aké mali byť v Dubovciach po 
zvýšení a oni ešte na budúci rok zdvíhajú. V niektorých dedinách na okolí dvíhajú aj o 200%. 
Radšej zvýšiť dane ako potom rozprávať, že nie je na chod škôlky a obce.  
p. Ondrušová reagovala, že ona sa zdržala, nakoľko sa dane týkajú PD. Ju mrzí, že ľudia zas 
platia dane a štát sa na nich vykašle, všetko štát prenáša na občanov. Vie, že obec má najnižšie 
dane, ale ona sa zdržala hlasovania z už uvedeného dôvodu. 
p. K. Tokoš uviedol, že keď nebude na chod obce tak sa treba poďakovať poslancom, ktorí 
nehlasovali.  
p. Mikula namietal, že hlasoval, a tým vyjadril svoj názor, že je proti a použije rétoriku 
z minula, že aké je všetko drahé a zrazu máme najnižšie dane. Možno mal p. starosta prísť 
s iným návrhom, ktorý by odkomunikoval aj s ním. Pracovná porada nie je povinná a p. starosta 
mal komunikovať s poslancami. 
p. K. Tokoš namietal, že starosta chcel komunikovať, ale p. Mikula nedošiel.  
p. Mikula povedal, že zastupiteľstvo je na to, aby sa na ňom komunikovalo. Pracovná porada 
je pomocná. 
p. K. Tokoš uviedol, že zvýšenie by bolo 17,- € na rok na dom, t.j. 50 centov mesačne na 
jedného človeka je moc? 
 
Bod č. 8 – Návrh VZN č. 7/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady 
Starosta oboznámil prítomných, že obec prechádza od nového roku na vážený systém zberu 
komunálneho odpadu. Každá popolnica bude mať čip. Uviedol zmeny, ktoré zahŕňa návrh VZN 
č. 7/2023.  
p. Mikula sa pýtal, prečo sa ide vyberať záloha, keď bude vážený.  
Starosta na to reagoval, že musí sa vybrať popredu, aby bolo z čoho platiť a potom sa to 
vyúčtuje. Ďalej reagoval na otázky prítomných k návrhu VZN o vývoze TKO, podmienkach 
pre dôchodcov a pre ostatných občanov.  
 
Návrh uznesenia č. 60/12/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na schválení Všeobecne záväzného nariadenia 
obce Dubovce č. 7/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
s účinnosťou od 1.1.2023 a týmto uznesením sa ruší VZN č. 2/2021.  

Hlasovanie:  
Za: Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš K., Tokoš P., Tokošová,  
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto 
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Uznesenie č. 60/12/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie 
obce Dubovce č. 7/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
s účinnosťou od 1.1.2023 a týmto uznesením sa ruší VZN č. 2/2021.  

Bod č. 9 - Návrh VZN č. 8/2023 o nakladaní sa biologicky rozložiteľným komunálnym odpadom 
Starosta oboznámil prítomných o navrhovanom VZN o nakladaní s biologicky rozložiteľným 
komunálnym odpadom. 
 
Návrh uznesenia č. 61/12/2023  
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na schválení Všeobecne záväzného nariadenia 
obce Dubovce č. 8/2023 o nakladaní s biologicky rozložiteľným komunálnym odpadom 
s účinnosťou od 1.1.2024.  

Hlasovanie:  
Za: Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš K., Tokoš P., Tokošová 
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto 
 

Uznesenie č. 61/12/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie 
obce Dubovce č. 8/2023 o nakladaní s biologicky rozložiteľným komunálnym odpadom 
s účinnosťou od 1.1.2024.  

Bod č. 10 – Zásady odmeňovania 
Starosta oboznámil prítomných s návrhom Zásad odmeňovania pre poslancov OZ.  
 
Návrh uznesenia č. 62/12/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na schválení Zásad odmeňovania s účinnosťou 
od 1.1.2024 a týmito zásadami odmeňovania sa rušia Zásady odmeňovania poslancov OZ 
v Dubovciach schválenými uznesením OZ č. 12/12/2018.  

Hlasovanie:  
Za: Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš K., Tokoš P., Tokošová  
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto  

Uznesenie č. 62/12/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   Zásady odmeňovania 
s účinnosťou od 1.1.2024 a týmito Zásadami odmeňovania sa rušia Zásady odmeňovania 
poslancov OZ v Dubovciach schválenými uznesením OZ č. 12/12/2018.  

Bod č. 11 – Odpredaj pozemkov obce Dubovce Denisovi Biskupičovi 
Starosta oboznámil prítomných s návrhom na odpredaj pozemkov Denisovi Biskupičovi. Návrh 
odpredaja bol už OZ schválený. Ide o odpredaj hodný osobitného zreteľa, nakoľko ide 
o poslanca OZ. Z toho dôvodu, bol zámer odpredať pozemky vyvesený na úradnej tabuli obce 
na 15 dní.  
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p. Biskupič ozrejmil prítomným, že ide o pozemky pod jeho domom a vjazd. Záujem 
o odkúpenie prejavil z toho dôvodu, aby si svoje nehnuteľnosti mohol vysporiadať. 
p. Mikula sa opýtal, či na pozemkoch nevedú nejaké siete.  
Na to odpovedal starosta, že je na nich vecné bremeno.  
 
Návrh uznesenia č. 63/12/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na schválení odpredaja, z dôvodu osobitného 
zreteľa, novovytvorených parciel č. 120/4 k.ú. Vidovany, obec Dubovce o výmere 105 m2  

a parcely č. 120/5 k.ú. Vidovany, obce Dubovce o výmere 38 m2 vo vlastníctve obce Dubovce 
na základe Geometrického plánu č. 098/2023, vyhotoveného dňa 3.9.2023 Bc. Jurajom 
Sládkom, autorizačne overeného dňa 4.9.2023 Ing. Milošom Macháčkom a úradne overeného 
dňa 9.10.2023 Ing. Petrom Rúžičkom č. 454/23 za cenu 7,- €/m2 čo predstavuje spolu 1 001,- 
€. Odpredaj sa uskutoční na základe kúpno-predajnej zmluvy medzi Obcou Dubovce, Vidovany 
175, 908 62 Dubovce a Denisom Biskupičom, Vidovany 177, 908 62 Dubovce. 

Hlasovanie: 
Za: Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš K., Tokoš P., Tokošová  
Proti: nikto 
Zdržal sa: Biskupič  
 

Uznesenie č. 63/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce    s c h v a ľ u j e   odpredaj z dôvodu osobitného 
zreteľa novovytvorených parciel č. 120/4 k.ú. Vidovany, obec Dubovce o výmere 105 m2  

a parcely č. 120/5 k.ú. Vidovany, obce Dubovce o výmere 38 m2 vo vlastníctve obce Dubovce 
na základe Geometrického plánu č. 098/2023, vyhotoveného dňa 3.9.2023 Bc. Jurajom 
Sládkom, autorizačne overeného dňa 4.9.2023 Ing. Milošom Macháčkom a úradne overeného 
dňa 9.10.2023 Ing. Petrom Rúžičkom č. 454/23 za cenu 7,- €/m2 čo predstavuje spolu 1 001,- 
€. Odpredaj sa uskutoční na základe kúpno-predajnej zmluvy medzi Obcou Dubovce, Vidovany 
175, 908 62 Dubovce a Denisom Biskupičom, Vidovany 177, 908 62 Dubovce. 

 
Bod č. 12 – Schválenie rozpočtu obce Dubovce na rok 2024  
 
p. Mikula sa opýtal, či tento rozpočet je totožný s tým, ktorý bol vyvesený dňa 16.11.2023.  
Starosta na to uviedol, že je totožný.  
p. Mikula na to reagoval, či sú tam uvedené zmeny, na ktorých sa dohodli poslanci na 
pracovnom stretnutí. Na to mu starosta odpovedal, že zmeny sa zapracujú až teraz a bude sa 
rozpočet schvaľovať so zmenami tak, ako sa dohodli na pracovnej porade.  
p. Tokoš P. sa opýtal, či sa p. kontrolórka ospravedlnila, keď nie je prítomná.  
Starosta uviedol, že sa ospravedlnila a predložila stanovisko k návrhu rozpočtu. 
Starosta prečítal stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2024 a na roky 
2025, 2026.  
p. P.Tokoš sa opýtal, či p. kontrolórka vykonáva svoju činnosť, či komunikuje s ekonómkou 
obce. 
Starosta uviedol, že p. kontrolórka komunikuje prostredníctvom mailu, na obci zatiaľ nebola 
nič kontrolovať, fyzicky kontrolovať nebola ani raz. Má podpísanú pracovnú zmluvu, ale 
kontrolovať ešte nebola. 
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p. Ondrušova povedala, že podľa jej informácií p. kontrolórka sa nemôže dostať k dokladom, 
keď si niečo pýta nič sa jej nedá, jednoducho p. kontrolórka nemá prístupy a nemôže sa k tomu 
dostať. Bolo by dobré, keď ona príde fyzicky sa môžeme o tom baviť.  
Starosta odpovedal, že čo si pýtala to sa jej poslalo. A nie je pravda, že s ňou nekomunikujeme. 
Na obecnom úrade nebola ani raz. 
p. Tokoš P. sa opýtal, že okrem stanoviska k návrhu rozpočtu kontrolórka mala predložiť aj 
správu o hospodárení obce. Bola takáto správa predložená, lebo on ju k dispozícii nemá?  
Starosta reagoval, že správa o hospodárení od hlavnej kontrolórky predložená nebola 
a podklady, ktoré si žiadala mailom jej boli aj odoslané.  
p. Mikula oznámil prítomným, že má vyjadrenie od p. kontrolórky, že dostala pozvánku na 
zasadnutie v piatok a nedokázala sa zariadiť, aby prišla na zasadnutie OZ. Želá si vystúpiť na 
nasledujúcom zasadnutí OZ, aby sa mohla vyjadriť, a aby sa k nej nevyjadrovalo v jej 
neprítomnosti.  
p. K. Tokoš namietal, že p. kontrolórka je nezávislá a nevidí dôvod, prečo by jej poslanci mali 
osobne domov volať. Má byť nezávislá a má prísť na zasadnutie OZ. Má sa rozhodovať 
vlastným úsudkom a nie podľa poslancov.  
p. Haringová sa vyjadrila, že sa osobne stretla s p. kontrolórkou na školení účtovníkov a bavili 
sa len o tomto OZ a nič od nej nežiadala, ani sa na nič iné nepýtala. 
p. Tokošová reagovala, že p. kontrolórka nebola na úrade ani jednu hodinu.  
p. Ondrušová požiadala prítomných, aby sa ku kontrolórke nevyjadrovali v jej neprítomnosti.  
 
Starosta predniesol pripomienky poslancov k návrhu rozpočtu na rok 2024 – Z položky na 
energie na šport zoberieme sumu 5 000,- € a rozdelíme ju nasledovne – na položku Bežné 
tranasfery jednotlivcom a neziskových organizácii navýšime sumu 4 000,- €, kde bude suma 
spolu 10 000,- €. Táto suma sa rozdelí medzi obecné organizácie a to tak, že TJ Slovan Dubovce 
dostane 6 000,- € a ostatné organizácie po 1 000,- €. O zostatok 1 000,- € sa navýši položka 
Materiál pre CVČ, kde bude potom suma spolu 1200,- €.  
 
p. Mikula sa opýtal, či TJ dostane tých 6 000,- € ako sme tento rok dostali? Chcel by sa spýtať, 
kde tých 6 000,- €, ktoré sme mali skončili.  
p. Tokoš K. na to reagoval, že si ich presprchovali.  
p. Mikula mám ísť do detailov, kto túto chybu spôsobil? Chcete nám povedať, že my sme 
presvietili za 10000 € energiu, my Slovan Dubovce? Nie je v tom nejaká iná vec?  
Nie je v tom, že ste neuznali nejakú zmluvu a potom ste neprefaktúrovavali niečo? 
p. Tokošová na to reagovala, že zmluva bola neplatná.  
p. Mikula – keď zmluva bola neplatná prečo ste okamžite nereagovali a nezmenili to. To je 
chyba starostu, že nekonal.  
p. Starosta odpovedal, že konal, keď na to došiel. Nová zmluva sa uzavrela 1.8.2023.  
p. Mikula, takže do tej doby sa čo robilo.  
Starosta – do tej doby sa s Vami jednalo o tej zmluve. Zmluva bola neplatná.  
p. Tokošová – zmluva bola neplatná, lebo na zmluve boli uvedené zlé parcelné čísla. Bývalé 
vedenie ju zle uzatvorilo. Keď bola neplatná musela sa uzatvoriť nová.  
p. Mikula – nezavádzajme ľudí, že TJ presvietilo 10000 €.  
Starosta opravil, že 6000,- €.  
p. Ondrušová – zmluva bola uzatvorená zle, lebo tam boli preklepy v par.č., takže TJ 
spotrebovalo elektrinu max za 4 500,- € - 5 000,- €, ostatné bolo Milanove Huťťove. Tým, že 
sa to neprefakturovalo, tak Milan dal do futbalu ďaleko viac.   
p. Tokošová – 10 000,- € išlo z obce, a tak cez Milana išlo aj do TJ.  
p. Kudláčová vysvetlila prítomným, ako sa prefakturovávali energie pre TJ za minulého 
vedenia. 
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p. Mikula sa spýtal, kde sú peniaze, tých 6000,- €, ktoré mali ísť tento rok pre TJ. A ešte kde 
sú peniaze, za železo, ktoré si TJ dva roky odkladala. Za toto železo sa urobila zabíjačka.  
p. Starosta – toto železo si si mohol odviesť, keď ste si ho nazberali. Ja som urobil iba poriadok.  
p. Mikula – my nemáme na organizácie, ale to, že dáme kalendáre a tašky za 1300 €, to už môže 
byť, to je pohodička, úplne úžasné!  
p. Tokošová – to išlo pre ľudí a TJ je súkromná organizácia.  
Starosta ukončil diskusiu ohľadne TJ.  
 
Návrh uznesenia č. 64/12/2023:  
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje rozpočet obce Dubovce na rok 2024.  

Hlasovanie: 
Za: Ondrušová, Milota, Tokoš P, Tokoš K, Tokošová, Biskupič  
Proti:  nikto 
Zdržal sa: Rybnikár, Mikula 
 

Uznesenie č. 64/12/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   rozpočet obce Dubovce na rok 
2024.  

Bod č. 13 – Úprava rozpočtu  
Starosta oboznámil prítomných, s návrhom úpravy rozpočtu podľa skutočného čerpania. 
Vyzval prítomných na doplnenie návrhu.  
p. Ondrušová – úprava rozpočtu by sa mala robiť vždy po nejakej zmene rozpočtu a nie za celý 
rok.  
 
Návrh uznesenia č. 65/12/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje úpravu rozpočtu v roku 2023 podľa skutočného 
čerpania.  

Hlasovanie: 
Za: Ondrušová, Milota, Biskupič, Tokošová, Tokoš K. 
Proti: Mikula,  
Zdržal sa: Tokoš, Rybnikár 

 
Uznesenie č. 65/12/2023 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   úpravu rozpočtu v roku 2023 

podľa skutočného čerpania.  

Bod č. 14 – Diskusia 
p. Tokoš K. – je mi ľúto, že Tomáš Mikula hovorí, že obec na futbal nedala nič. Dobre, nebolo 
to 10000 € bolo to 4000 €, ktoré dala na energie pre futbalistov, mňa mrzí, že futbalisti 
rozprávajú, že zastupujú obec a potom hovoria, že obec pre nich nespravila nič.  
p. Mikula – ja poviem a budem zas najhorší, ostatní by sa možno k tomu vyjadrili, to nie je len 
odo mňa. Vždy to fungovalo, že obec dávala na energie + ďalšie. Ja som na minulom 
zastupiteľstve predniesol, koľko to všetko stálo, ja tu zastávam aj občanov, ja mám z toho nervy 
nadranc. Ešte som nezažil, aby obec išla proti organizácii, ktorá je v obci dobrovoľná a vy idete 
na mňa útočiť.  
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p. Tokoš K. – vy ako futbalisti ste nedali vôbec žiadny rozpočet, nemôžeš povedať, že obec nič 
nedala, zdvihli energie a obec neplatí energie ako občania, ale oveľa viac. Keď štát zdvihne 
energie na takú výšku, že to bude vychádzať 20000 na kabíny, tak my budeme TJ dávať 20 tis.? 
Bude to spravodlivé, keď obec na to nebude mať? Neschválili ste zvýšenie daní, štát škrtol 
obciam peniaze a ty chceš ešte viac peňazí, ale z čoho? 
p. Mikula – ja som len chcel na kabíny tých 6 000,- €. Odkiaľ máš ceny energií, tie sumy hádžeš 
z brucha? 
p. Tokošová  – kde je vyúčtovanie TJ za rok 2022, kedy TJ tých 6000 € dostala a ešte stále nie 
je vyúčtovanie na obecnom úrade.  
p. Mikula – dobre, spravíme vám ho. Ja som na minulom zastupiteľstve povedal položky, ktoré 
vôbec vykrývali účasť.  
p. Tokošová – ale vy ste ešte nevyúčtovali rok 2022, vy ste si nesplnili povinnosť, ako predseda 
TJ by si to mal. 
p. Mikula – ja nie som predseda, predseda je Milan. Ja som len povedal, že 3 tis. € boli faktúry 
pre ObFZ za rok 2022 + chalani, tréner a hospodár to robia úplne za facku, keď si to spočítaš, 
tak je to 6 tis. €.  
p. Mikušová – ja chcem len povedať, že ostatné dediny to majú takto – Močidľany z rozpočtu 
dávajú 6800 € + celú elektrinu, popritom všetky opravy, traktor im kúpili a teraz pred mesiacom 
im schváli 2 tis. naviac.  
p. Tokoš K. – ale Močidľany majú aký rozpočet a koľko obyvateľov? 
p. Biskupič – nebudeme sa tu porovnávať, poďme na reálne čísla. Aké dane platia Močidľany 
teraz, oni na to majú, my na to nemáme, takže na tomto záleží. My keď na to nemáme, kde na 
to naberieme? Neschválili sme si dane, Popudinské Močidľany platia raz také dane v tento deň 
ako my, tak asi majú viac peňazí! 
p. Mikušová – ja vám hovorím, že všade to ide.  
p. Biskupič – z akej kasy to chceš dať, keď my na to nemáme. Dane sa nezvyšujú.  
p. Ondrušová – máme schválené VZN za kamióny, ty tu máš ešte drevo v zatáčke, keby sa za 
to vyberalo, tak by obec mala.  
p. Tokoš K. – za tvoje autá v zákrute a čo ti pes uteká by tiež mala.  
 
O 19:25 hod poslanec Kornel Tokoš odišiel zo zasadnutia OZ.  
 
p. Kudláčová – pripomienkovala svietenie pouličného osvetlenia, ktoré by sa malo vypínať, aby 
sa nemíňali energie.  
p. starosta – Svetla sú nadstavené podľa reálneho času. Toto sa bude riešiť a bude nadstavený 
svetelný senzor.  
p. Biskupič – keby ste nám odovzdali obec tak, ako má byť tak by sme mohli aj svietiť. Sme 
zadĺžení a rozprávajme reálne veci.  
p. Ondrušová – neoháňaj sa s tým stále, svetlá s tým nemajú nič spoločné čo sa tu zanechalo. 
p. Kudláčová – my sme nemali vyššie dane a nebol tu bordel.  
p. Biskupč – my sme to po vás prevzali, my sa to snažíme ukočírovať, aby táto obec nešla do 
nejakého provizória. Vy chcete, aby nás dali k Holíču a nech si tu o ničom nerozhodujeme? 
Ale k tomu tá dedina smeruje.  
p. Tokošová – ty radšej zaplať dane.  
p. Odrušová – ja zaplatím dane, ja som písala list. Filip neplatil 3 roky dane a nikomu to 
nevadilo.  
p. starosta – ja som dane platil, neplatil som len za odpad.  
p. Ondrušová – ja tu robím pre obec dosť, starám sa o cintoríny, kupujem výzdobu do kostola, 
kvietky ako vianočné, tak aj sezónne. Starám sa o kríže, postavili sme kaplnku a mňa tu nebude 
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nikto buzerovať za to, že som kúpila cintorín a vy mi na to dáte daň. Už mám toho plné zuby 
všetkého. A skončila som! 
p. Kudláčová – my sa nenecháme urážať, že my sme tu nechali bordel a dlhy. My sme tu žiadne 
dlhy nenechali! 
p. Tokošová – a tých 125 000 € je čo? Na čo sa vyčerpali? 
p. Kudláčová – my sme mali taký istý rozpočet ako oni. 
p. Biskupič – my sa snažíme, aby obec fungovala ďalej. 
p. Ondrušová – bral sa úver 105 000 tis. na prestavbu obecného úradu. Ďalej sa bral úver 
z výhodných podmienok, ale teraz sa banky zbláznili, všetci zvyšujú úroky. Neviem asi sa niečo 
prestavovalo, sú tam faktúry, tak nech sa páči skontrolujte si to!  
p. Tokošová – ten úver sa bal na to, že keď sa pôjde stavať škôlka... 
p. Ondrušová – pozrite sa na faktúry a zavolajte Hílkovi, tomu sa platilo.  
p. Kudláčová – aký úver sa bral na škôlku? Bral sa municipálny úver, ktorý je 150000 €, ktorý 
je na 10 rokov. Ten úver sa 10 rokov nespláca, po 10 rokov sa začne splácať, alebo sa môže 
zobrať nový, ktorým sa platí ten starý a zase sa pokračuje. Tam sa nesplácalo z úveru nič. Ďalší 
úver sa zobral 105 000 € na obecný úrad, zaplatili sa z neho faktúry. My keď sme končili 
v novembri bol dokončený úverom. Tam sa mal obecný úrad do konca januára skolaudovať, 
poslať papiere na ministerstvo, ktoré by peniaze vrátilo.  
p. Tokošová – ako sa mohol skolaudovať, keď bol rozbitý do tehly. Skolaudovať sa mohol až 
vtedy, keď sa úplne celý dorobil.  
p. starosta – nemohlo sa to skolaudovať, pretože na stavebnom povolení bolo napísané, za akých 
podmienok sa budova mohla skolaudovať. Bola tu p. Kucharičová, ktorá to zastavila. A je fakt 
smutné, že po roku rozprávate takéto blbosti. Mám priniesť video, ako vypadala celá obec? 
Máme 125000 € dlh, na ktorý platíme ročne 6000 € úroky. Úver sa vyčerpal na odmeny a na 
výplaty. Po roku sa idete takto hádať a rozprávať blbosti?  
Medzi prítomnými v obecenstve nastala výmena názorov na rôzne témy.  
 
p. Ondrušová – chcem poprosiť občanov, aby v noci nepálili plasty, toto fakt nie je normálne. 
Ďalej sa chcem opýtať, či Mikuláš bude chodiť po dedine, alebo bude len v „kulturáku“.  
p. starosta – bude iba v „kulturáku“. 
p. Ondrušová – bola som na stretnutí na ministerstve, kde som zas riešila vrtule. Nemáme ešte 
vyhraté, pretože aj keď Ministerstvo životného prostredia s tým nesúhlasí proste si 
nepomôžeme, a potom by sme mali zastaviť dopravu na protest. Mení sa EIA a stavebný úrad 
nám presunú do Trnavy, takže my o tom ani nemusíme vedieť a zrazu nám tu niekto niečo 
postaví. Ja to sledujem. V Skalici nezačnú stavať, všetko sú to P.R. články, čo si stavebníci 
kupujú, resp. investori. Oni robia akcie, že masírujú ľudí, že tam to bude a tam to bude, tam to 
bude, až si ľudia na to zvyknú. Jednoducho to nemôžeme dopustiť. Takže aj Skalica s tým 
nesúhlasí.  
p. Mikula – ja chcem len do diskusie povedať, aby ste vedeli, mali sme hodovú zábavu, dokázali 
sme, čo sme tam mali vlastné peniaze vložené, tak tým ziskom sme si ich dokázali vykryť, takže 
končíme s vyrovnaným rozpočtom, ktorý môžeme aj predložiť. Jedna taká potešujúca 
skutočnosť – výborný nápad mal Tomáš Milota, tým, že dlhé roky hrával v Skalici zohnal dresy 
chalanov a dokonca Erika Daniela, ktorý hráva ligu za Spartak Trnava a pre deti, pre našu 
prípravku, sme dražbou získali 1350 €. Tým chcem povedať len toľko, že možno tá TJ nie je 
až taká zlá a my sa nesnažíme robiť zle a sme v najlepšej štvorke na Slovensku. O 2 týždne 
vyjde článok o TJ Slovan Dubovce, kde budeme spomínaní, mužstvo čo máme. Hádam tú obec 
trošku aj zviditeľníme.  
p. Mikušová – ja chcem upozorniť, že nesvietia svetlá na cintoríne na Vlčkovanoch na 
schodoch.  
p. starosta – pozrieme sa na to.  
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Občan z obecenstva sa spýtal, ako bude riešený drobný stavebný odpad.  
p. starosta – bude na to kontajner z VPP. Taký odpad by sa nemal dávať do zmesového odpadu.  
p. biskupič – chceme spraviť zberný dvor, len k tomu sa musíme stretnúť všetci poslanci, aby 
sme si to prešli.  
p. Rybnikár – bude nejako zabezpečená úprava cesty na IBV, lebo cez zimu je to kritické.  
p. starosta – zamestnanci cesty solia, len nespravia celú dedinu za deň.  
p. Mikula – kedysi bolo za bývalého vedenia nechané pár vriec hore, ja nemám s tým problém 
to posypať, lebo je to reálny problém, hlavne v nedeľu, lebo sme museli nechať auta dole 
a nedokázal som autom ísť hore.  
p. Biskupič – mohli by sme sa dohodnúť, že by sme hore dali nejakú nádobu, ja by som tam dal 
kamienky so  soľou, aby sa to posýpalo, napr.  v strede kopca, lebo to bude aj zafukovať. Včera 
sme to riešili so starostom. Mali sme aj zabezpečené posýpacie auto, ale to stojí 25 € na hodinu. 
On robí službu, že to stiahne aj posype. Bolo dohodnuté, že keby sa to neroztopilo, tak by došiel. 
Potom okolo obeda to stihli posypať aj sa to roztopilo, ale potom to znovu zamrzlo. S kopcom 
je problém, lebo určite je to tam aj zafúkané. 
p. Mikula – najväčší problém je od úradu, lebo tam je to prudké a tam väčšinou nevyjdeš, ďalej 
sa to už dá. Je to problém, aby sa niekomu niečo nestalo, najmä starší ľudia, aby si niečo 
nezlomili.  
p. Biskupič – do budúcna, keby bol nejaký projekt na menší traktor, bolo by to dobré a zišiel  
by sa na obci. 
p. Holásková – na hlavnej ceste nie je dorobené po vodároch, je tam samá jama.  
p. starota – cesta je VÚC, prišli cestári, urobili po obecný úrad a ostatné už neurobili a neviem 
prečo. Ja som s nimi komunikoval, povedali, že urobia celú cestu a nakoniec to nespravili 
a neviem prečo. Ohľadne vody nám už poslali tlačivo, aby sme zaslali žiadosť a už sa budú 
riešiť zmluvy. Ostatné budeme vedieť, až keď odovzdáme žiadosti a zaplatíme poplatok. Každý 
bude platiť cca 250,- € a robia cca 5 denne.  
p. Holásková – na obecný úrad sa bude kedy sťahovať, aby sa už hlásilo v rozhlase.  
p. starosta – to je ťažká otázka, lebo nemáme peniaze a nemáme to z čoho dorobiť. Zatiaľ je 
tam prašné prostredie a technik nám neodporučil dať rozhlas, ale budeme sa snažiť čo najskôr 
to odstrániť.  
p. Biskupič – niekomu to zas vyhovuje, najmä mladým, lebo nám je lepšie keď príde SMS.  
p. Ondrušová – ja by som chcela doriešiť FB stránku. Musím povedať, že Veronika tú stránku 
robí veľmi dobre, všetka česť, ale nesúhlasím, aby to bolo pod jej vlastným účtom. Bavili sme 
sa, že si to prevezme obec a bude to pod obcou, zablokuje koho chce.  
p. Tokošová – je to môj vlastný účet, tak si tam môžem robiť čo chcem.  
p. Ondrušová – tak potom starosta neplní uznesenie, že by mal založiť novú FB stránku.  
p. Tokošová – neukladá mu to zákon, zákon ukladá mať www stránku obce.  
p. Ondrušová – tak si maj svoju stránku, ale starosta potom neplní uznesenia, kde sa povedalo, 
aby dievčatá na obecnom úrade spravovali FB stránku.  
p. Tokošová – a kedy to majú robiť? Zo zákona je povinná webová stránka obce a tá funguje je 
to www.dubovce.sk,  tú káže aj zákon, tú máme. Za 20 rokov sme nemali ani tú funkčnú.  
p. Ondrušová – nevracajme sa k tomu čo bolo. My sme sa tu dohodli, že starosta zabezpečí, aby 
FB stránku spravovala obec, lebo si dávala veci, ktoré sa ľuďom nepáčili, preto sme požiadali 
starostu a uzniesli sme sa na tom, že FB stránka bude obecná.  
p. Mikula – ty stále rozprávaš, že za nás nefungovalo a za vás funguje, ale vieš koľko je tu 
nespokojných občanov? Vy sa stále dávate, že ste tí najlepší.  
p. Tokošová – my sa bavíme o stránke, ktorá je funkčná, predtým nefungovala tá stránka, teraz 
je funkčná tá, ktorú zákon dáva a zrazu chcete dve aj FB, tá nie je zo zákona.  
p. Ondrušová – ale uzniesli sme sa. 
p. Tokošová – tak sa uzneste, že budeme chodiť nahatí, lebo vy sa môžete uzniesť 
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p. Ondrušová – ešte by som chcela oznámiť občanov, že kalendár a tie tašky sme my 
neschvaľovali, len sme sa o tom dozvedeli. Jednoducho tu nefunguje komunikácia medzi 
poslancami a starostom. Ja si myslím, že to bolo zbytočné, možno stačil jeden kalendár - papier 
A4, kde by boli napísané vývozy, bolo by to lacnejšie, keď obec nemá peniaze. 
Občan z obecenstva sa opýtal, či obec vie, koľko občanov v obci žije, ktorí nemajú trvalé 
bydlisko. Mala by obec za nich dane. 
p. starosta – nevieme koľko ich tu je.  
Občan – oni tú žijú, majú rodinné domy porobené a majú bydlisko niekde inde a peniaze idú 
inde.  
p. starosta – s tým sa nedá nič robiť, to sa nedá. Je to v každej obci.  
p. Biskupič – ešte by som chcel povedať, že už by som bol rád, keby sme sa už nehádali a začali 
sme ťahať za jeden povraz ako Dubovčania. Ja sa ľuďmi nerád hádam, ale keď mi niečo 
povedia, tak im odpovedám, napr. s p. Kudláčovou. Keď mi to nepasuje poviem to aj škaredo, 
ale sme z jednej dediny, tak sa rozprávajme, robme a buďme hrdí na to, že sme Dubovčania. 
Neútočme na seba, nebuďme na seba hnusní. Nemám rád, keď sa ľudia škatuľkujú – ty si z tej 
strany a ty z druhej, ja sa budem baviť s každým. S Tomášom sme sa bavili na pracovnom 
stretnutí, že o tom nevedel. Odteraz, keď sa niečo bude robiť, tak ti to zavolám, povieš mi svoj 
názor, lebo je poslanec ako ja a jeho názor aj mňa zaujíma. Mňa zaujíma názor všetkých 
poslancov, tak treba, aby sme sa tu vždy nejako dohodli, aby tu nebolo, že ten je proti tomu 
a ten zas proti tomu.  
p. Ondrušová – ale potom my poslanci sme tu asi nanič, keď všetky akcie rozhodnú Veronika 
s Filipom. Načo my sme tu potom? To akože kalendár o nás, bez nás. Tak potom načo sme tu? 
Vždy sa to robilo na zastupiteľstve, aké akcie. Bude 70. výročie obce, jedno s druhým. S nami 
nikto nič. Tu sa bágruje a robí a my nič nevieme čo sa tu robí a vyzeráme ako idioti pred ľuďmi.  
p. Biskupič – z mojej strany budete informovaní.  
p. Huťťa – chcem sa opýtať, koľko stáli tie tašky a kalendáre.  
p. Tokošová – 1300 €. 
p. Huťťa – tak to musím zaplatiť, lebo Tomášovi je to v očiach, že sa dali peniaze dôchodcom 
– taška a kalendár. A ešte minule bolo povedané, že je starostovi hanba, že sa ponižuje, že na 
vozíku všetko odváža. Keby ste boli poslanci, odsúhlasíte obci nejakého človeka a dáte mu plat. 
To Vás nezaujíma, Vás zaujíma len športovci a nič iné. 
p. Mikula – ja poviem jednu  vec, tento rok získali športovci do rozpočtu 12000 € cez 
podnikateľov. Ja tu teraz vyzerám ako najhorší človek. Ja som sa len zastal chalanov, ktorí sa 
tu združujú a je tu kopa mladých. A to že sa mi kalendáre zdajú byť zbytočné, keď stáli 1300 € 
keď nemáme na iné. To je môj názor. Prečo stále niekto útočí na mňa? Lebo nie som ticho! 
Keby som bol ticho, tak je všetko v poriadku, že? 
 
Rokovanie OZ starosta ukončil o 19:55 hod. 
 
Zapisovateľka:: 
Mgr. Viera Haringová    ......................................... 
 
Overovatelia zápisnice: 
Kornel Tokoš      ......................................... 
 
Mgr. Pavol Tokoš     ......................................... 


